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Przewodniczący
R*dy Miasta w nnoku
mgr Andrz j Romani*k

Intełpelacją * wzupełnienie radnego Macieja Prwięgi w sprawie:

odpouliedzi na interpelację z dnia 16.12,2020 dotyczqcej zhilansou,ania
kosztów funkejonawania uczniów x, aałyzmełn i Zespołem Aspergera

w sanoekich szkołach podstałłowych

\M odpowiedzi na interpelację ńażoną podczas sesji Rady Miasta

w Sanoku w dniu I9.Lż.2020 r. otrzymałem wyjaśnienie nie zadowalające.

W związku z tym zgodnie z 20 pkt 4 Regulaminu Rady Miasta Sanoka,

zwTacam się do Pana Przewodniczącego o pmekazanie prośĘ o niezwłocznę

uzupeŁrienie informacji poprzez odpowiedzi na ponizsze pytania:

l.W wykazanej grupie 32 uczniów posiadających orueczenie o potrzebie

ksżałcęnia specjalnego wydane rs względu na niepehrosprawność sprzężoną

dueą część stanowią ucaniowie, dla których jędną ze zdiagnozowanych

niepełnosprawności jest autyzm lub Zespół Aspergera. W związl$ z fym pro zę
o szczegółową informację odnośnie tych właśnie uczriówi czy obzymana na

nich specjalna (podwyższona) subwencja w wysokości 54.795,49 ń rocanie

(w przeliczeniu na jednego ucnia), bilanzuje wydatki pono zone na organimęję

ich kształcęnia.

Z.Zgodnie z informacją poąyskaną od dyrektorów szkół podstawowych

w Sanoką wydatki poniesione w roku szkolnym 2at9/2a20 na organizację

ksźałcenia specjalnego ucaliów z autyzrrem i Zespołem Aspergera wyniosły
3.366.454,20 ń. Skoro każda ze szkół dokonała szczegółowych wyliczeń tych

wydatków w stosunku do swoich ucaniów, proszę ,o ich udostępnienie

w odpowiedzi na niniejsze uzupełnienie interpelacji.
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